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Nr fractie hfst/p Vraag  
1 vz blz 14  Klopt het dat er al eerder een onderzoek is geweest naar de problemen 

van een nieuwe milieustraat?  Wat moet dit aanvullende onderzoek 
extra aan informatie opleveren? Wat maakt dat een aanvullend 
onderzoek nog eens € 85000 moet kosten? 

  Antwoord: 
 

Er is geen onderzoek geweest. In het kader van de 
bestemmingsplanprocedure locatie Hoeksema is de oude 
milieustraat gespiegeld op de uitbreidingslocatie aan de andere 
zijde van de firma Hoeksema. 
Er zijn geen onderliggende onderzoeksresultaten waarmee verder 
gegaan kan worden. Het onderzoek moet inzicht bieden hoe de 
toekomstige milieustraat eruit komt te zien in relatie tot het 
gemeentelijke grondstoffenmanagement  maar ook  inzichtelijk 
maken, hoe de verbinding met de buitendienst, gemeentelijk 
kringloopbedrijf, Novatec, circulair ambachtscentrum en als werk-/ 
leeromgeving vormgegeven kan worden. Deze € 85.000,- wordt 
ingezet voor ondersteunende onderzoeken en inhuur voor het 
uitvoeren van de werkzaamheden. 

2 vz blz 19 Kunstgrasveld renovatie Peilikaan S valt fors duurder uit.  Waarom 
waren de nu genoemde oorzaken bij de raming niet bekend? Toen is er 
immers ook zorgvuldig gekeken? Wat is de oorzaak van de verzakking 
van het hele gebied? Hoe groot is dit gebied? 

  Antwoord: 
 

De oorzaken waren een aantal jaren geleden bij de oorspronkelijke 
ramingen niet bekend. De renovatie is duurder uitgevallen door de 
verzakking, prijsstijgingen, milieuonderzoek en infill-materiaal. Dit 
was bij de raming (uit 2019) niet meegenomen. De verzakking 
betreft bijna het gehele veld en heeft te maken met veenachtige 
ondergrond. 

3 vz blz 23 Wat is de achtergrond van de vorming van een dorpsraad Grijpskerk. 
Marum en Aduard? Wat zijn de doelen die bij deze pilot worden 
nagestreefd? Hoe lang loopt die pilot?   

  Antwoord: 
 

Achtergrond pilot 
De vereniging Dorpsbelangen Grijpskerk en de dorpscoöperatie 
Grijpskerk hebben de gemeente benaderd omdat ze voornemens 
zijn te fuseren en tot een ‘moderne Dorpsraad’ te komen. De 
achterban van beide organisaties – de leden – heeft hiermee 
ingestemd. In gesprek met beide organisaties is aangegeven dat de 
dorpswethouder en gemeente positief staan tegenover deze 
ontwikkeling. We hebben daarbij toegezegd om naast een 
financiële bijdrage ook te willen participeren in het traject en 
(externe) kennis beschikbaar willen stellen. Met elkaar is 
afgesproken dat dit project wordt aangevlogen als pilot. Het idee 
van Grijpskerk is in overleggen met andere verenigingen van 
dorpsbelang aan de orde geweest. Daaruit is naar voren gekomen 



dat er nog twee dorpen in de pilot mee willen doen. Het gaat om 
Marum en Aduard.  
 
Doel pilot 
Doel van het aangaan van de pilot met de dorpen Grijpskerk, Aduard 
en Marum is om te komen tot een vernieuwende vorm van 
inwonersvertegenwoordiging. Elk dorp heeft daarin een eigen 
vraagstelling/uitdaging. Meerwaarde wordt verkregen door 
kruisbestuiving gedurende dit traject zodat de dorpen van elkaar 
kunnen leren. De uitkomst en ervaringen van deze pilot worden 
gedeeld met de andere dorpen in Westerkwartier. 
 
Looptijd 
In juni hebben cmo stam en buro Bries een pitch gehouden voor de 
vertegenwoordigers van de 3 dorpen. Op verzoek van de dorpen 
start de pilot direct na de zomer, in september 2022 onder leiding 
van Buro Bries. Het streven is om de pilot voor deze 3 dorpen 1 mei 
2023 te hebben afgerond.  

4 vz blz 26 Cultuurcoach is  tm mei dit jaar 27 uur per week aan de slag 
geweest.  Normaal is dit 10 uur. Er staat dat de inzet na mei wordt 
teruggebracht tot 10 jaar. Wordt hier bedoeld 10 uur? 

  Antwoord: Dat klopt, het moet inderdaad 10 uur zijn.  

 


